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Primăria Padina 

Judeţul Buzău 

NR. 5 /17.01.2024 

         PROCES-VERBAL 

Încheiat astăzi  17.01.2024 

 în şedinţa ordinară a Consilului Local 

al comunei Padina, judeţul Buzău 

S-a emis dispoziţia de convocare a Consiliului Local Padina înregistrată la nr. 2/11.01.2024 a Primarului 

comunei Padina. 

Convocarea s-a facut în scris cu respectarea datei, locului şi orei desfăşurării. 

Participă un număr de 13 consilieri din totalul de 13  în funcție. 

Participă la ședință, fără drept de vot dl primar, ec. Chiriță Ionel. 

Participă la ședință d-na secretar general Cerb Nicoleta Carmen. 

Solicită participarea la ședință dl Burlacu Cristian Aurel – se aprobă. 

Cvorumul ședinței ordinare a Consiliului Local Padina este legal îndeplinit, ședința din data de 17.05.2023 

desfășurându-se în prezența majorității consilierilor locali în funcție, cfr. Art. 137 al. (1), din OUG nr. 57/2019 

privind Codul Administrativ. 

- Președintele de ședință, d-nul consilier local Miu Gheorghe declară deschise dezbaterile ședintei de azi 

17.01.2024 

Ședința ordinara a Consiliului Local Padina este publică.   

  

Se dă citire  ordinii de zi.  

PROIECTUL ORDINII DE ZI: 

I. Aprobarea procesului - verbal al şedinţei anterioare 

II. Proiecte de hotarari: 

 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea tarifelor pentru colectarea deseurilor municipale din com. 

Padina, jud. Buzau 

Initiator – Primar Ec. Ionel Chirita – 

2. Proiect de hotarare privind organizarea si functionarea pentru anul scolar 2024-2025 a retelei scolare 

aunitatilor de invatamant de pe raza comunei Padina,judetul Buzau 

              Initiator – Primar Ec. Ionel Chirita –  

 

 Se votează ordinea de zi: 13 voturi “pentru” din nr. de 13 consilieri prezenti si 13 consilieri in functie 

 

III. CERERI SI COMUNICĂRI ADRESATE CONSILIULUI LOCAL AL COMUNEI PADINA, 

JUD. BUZĂU 

Punctul I  al ordinii de zi: 

Aprobarea procesului - verbal al şedinţei anterioare 

Secretarul General al com. Padina pune la dispoziţia consilierilor procesul-verbal al şedinţei anterioare. 

Nefiind  completări sau intervenţii, se supune la vot procesul verbal al şedinţei anterioare şi se aprobă cu un 

număr de 12 voturi ‘pentru’, 0 “abtineri”, 1 voturi “impotriva”, dl. consilier Miu Gheorghe, din numarul de 13 

consilieri prezenti la sedinta. 

 

Punctul al- II - lea al ordinii de zi: 

Proiecte de hotărâri: 

 

 1.  Proiect de hotarare privind aprobarea tarifelor pentru colectarea deseurilor municipale din com. Padina, 

jud. Buzau 

 

 Initiator – Primar Ec. Ionel Chirita –  

 

 Proiectul de hotărâre însoțit de referatul de aprobare, raportul de specialitate al compartimentului de resort 

din cadrul aparatului de specialitate al primarului localităţii Padina, avizul consultativ al comisiei  de specialitate a 

Consiliului Local-comisia de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, urbanism şi amenajarea teritoriului, 

administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură,servicii de comerţ se supun dezbaterii. 

Dezbateri: 
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- D-nul consilier Miu Gh: Primul proiect de pe ordinea de zi a fost supus avizarii comisiilor de 

specialitate ale Consiliului Local si de asemenea acum este supus aprobarii Consiliului Local. Eu nu o sa dau pe 

nimeni afara din sala de sedinta, nu o sa strig la nimeni, in schimb o sa incep cu domnul consilier Gheorghe Mircea, 

care a vrut sa ma dea afara din sala de sedinta undeva prin luna februarie 2023, daca aveti un punct de vedere legat 

de acest proiect de hotarare, pentru ca asa consider ca este democratic si corect. 

- D-nul consilier Dan Jan: Propun suspendarea sedintei pe motiv ca nu este destula seriozitate din partea 

domnului consilier Miu Gheorghe. Nu suntem elevi ca dumneavoastra sa puneti intrebari si noi sa raspundem. Este 

dreptul fiecarui cosnsilier sa isi exprime punctul de vedere legat de proiectul de hotarare in cazul in care considera 

ca are ceva de spus. 

- D-nul consilier Miu Gh: Daca dl Gheorghe Mircea poate sa lege cateva vorbe despre acest proiect de 

hotarare as fi surprins. 

- D-nul consilier Gheorghe M:Consider ca acestea sunt jigniri aduse la adresa mea. 

- D-nul consilier Miu Gh: Eu am dat dreptul la cuvant. Nu aveti nimic de spus legat de acest proiect de 

hotarare? 

- D-nul consilier Dan Jan: Conider ca dl Miu Gheorghe isi bate joc de noi. 

- D-nul consilier Miu Gh: Am ajuns la mana celor din Caldaresti? 

      Domnul Consilier Dan Jan paraseste sala de sedinta. 

- D-nul consilier Tabusca V: Haideti sa ne linistim si sa continuam sedinta.Domnule presedinte de 

sedinta, dumneavoastra ati fost ales prin votul colegilor consilieri. Este un lucru foarte bun pentru ca ajungem 

fiecare in postura de presedinte de sedinta. Daca dumneavoastra beneficiati acum de aceasta funtie nu trebuie sa 

sariti calul cu ghilimelele de riguare. Ar trebui sa urmati procedura legala prevazuta de Codul Administrativ. Am 

rugamintea sa continuati aceasta sedinta in  mod civilizat, asa cum de altfel va caraterizeaza. Chestiunile particulare  

si cele de campanie lasati-le pentru campania electorala, pe care o faceti cu cetatenii nu in Consiliul Local. 

- D-nul consilier Miu Gh: Are cineva ceva de spus in legatura cu proiectul de hotarare de pe ordinea de 

zi? 

- D-nul consilier Basturea C: Am o intrebare pentru doamna Secretar: mai avem si alta oferta pentru acest 

serviciu. 

- Doamna secretar general Cerb N:  Nu, aceasta este singura. 

- D-nul consilier Basturea C: Ei ne motiveaza clar de ce au crescut preturile, respectiv inflatia .Nu avem 

de ales.Curatenie in comuna trebuie facuta.Consider ca fara serviciu de salubrizare nu se poate, indiferent de cat de 

scump ar fi sau pentru ca se impune cota de predare. 

- Doamna secretar general Cerb N:  Cota este de 2 saci pe ridicare cu conditia sa nu fie amestecate 

deseurile menajere cu cele reciclabile, pentru care avem colectare separata. 

- D-nul consilier Miu Gh: As avea o adaugire: este vorba de crestearea tarifului pentru deseurile 

“municipale”, care mi se pare destul de imperativ. 

- Doamna secretar general Cerb N: In cazul de fata municipal nu inseamna orasenesc, am mai discutat 

acest aspect intr-o alta sedinta. 

- D-nul consilier Miu Gh: Cu dumneata si cu individul acela care a plecat la Caldaresti  nu o sa mai intru 

in polemica in veci.Mai ales in matrerie de termeni care tin si de istorie. Mergem la cartea de istorie si vedem ce 

inseamna municipiu. Nu ar trebui sa intram in polemici pe un teritoriu care nu ne apartine. Nici eu nu ma pricep la 

peste, la Balta Mare a Brailei, la faleza Galatiului si asa mai departe. Ma siliti sa fac astfel de ironii. 

- D-nul consilier Urse C: Consider ca ar fi in regula daca ati inceta.O sa se ajunga ca dumneavoastra sa ne 

adresati injurii iar noi sa nu avem voie sa va inrerupem. 

- D-nul consilier Miu Gh: Revenind la proiectul de hotarare, pretul mi se pare marit destul de evident, ori 

este imperativ acest tarif si a fost trimis pentru o simpla aprobare. Mi se pare o formalitate, noi fiind siliti sa 

aprobam ceea ce a fost deja decis la Buzau. Cetatenii au rezerve in privinta acestui serviciu de salubrizare. Consider 

ca un astfel de contract trebuie negociat. 

Nefiind alte intervenții, se supune la vot            

 Se votează cu 10 voturi „pentru”, 2 vot “abțineri”, dl. Miu Gheorghe,si dl Ileana Grigore din nr. de 

12 consilieri prezenti si 13 consilieri in functie 
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2. Proiect de hotarare privind organizarea si functionarea pentru anul scolar 2024-2025 a retelei scolare a 

unitatilor de invatamant de pe raza comunei Padina,judetul Buzau 

               Initiator – Primar Ec. Ionel Chirita – 

 

 Proiectul de hotărâre însoțit de referatul de aprobare, raportul de specialitate al compartimentului de resort 

din cadrul aparatului de specialitate al primarului localităţii Padina, avizele consultative ale comisiilor  de 

specialitate a Consiliului Local-comisia de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, urbanism şi amenajarea 

teritoriului, administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură,servicii de comerţ; comisia pentru 

invatamant, sanatate, cultura si culte, activitati sportive si de agreement, turism  se supun dezbaterii. 

Dezbateri :  

- D-nul consilier Miu Gh: Avand in vedere ca  vin din zona respectiva de activitate ma voi abtine si de la 

comentarii si in privinta votului, datorita conflictului de interese. 

- D-nul consilier Tabusca V:Ca si reprezentant al Consiliului local in Consiliul de Administratie al scolii, 

este clar ca situatia unitatilor de invatamant sunt prevazute in acest proiect de hotarare care trebuie aprobat si, ar 

trebui sa ne bucuram noi cei care avem legatura cu scoala si cadrele didactice, pentru ca inca mai sunt elevi la 

numarul de clase pentru aceasta structura de invatamant. La scoala sunt destule avantaje care sa determine 

continuarea studiilor. 

- D-nul consilier Miu Gh: Din oarece experienta, va spun ca un astfel de proiect de hotarare este doar o 

formalitate, decizia de functionare a retelei scolare este luata la Buzau.  

Nemaifiind alte intervenții, se supune la vot            

 Se votează cu 11 voturi „pentru”, 1 vot “abțineri”, d. Miu Gheorghe, din nr. de 12 consilieri 

prezenti si 13 consilieri in functie 

 

 

III.  CERERI SI COMUNICĂRI ADRESATE CONSILIULUI LOCAL AL COMUNEI PADINA, JUD. 

BUZĂU 

 

1. Cererea nr. 490/15.01.2024 –Burlacu Cristian Aurel – Nu s-a prezentat 

2. Cererea nr. 489/15.01.2024 – Burlacu Cristian Aurel – de scutire de la plata taxei de salubrizare. 

- D-nul consilier Miu Gh: Domnul Burlacu este un contribuabil la bugetul comunei Padina si nu vrea sa 

plateasca degeaba taxa de salubrizare pentru ca probabil el nu a dat niciodata gunoi. 

- D-nul consilier Bunea L: Consider ca nu exista locuinta in comuna Padina care sa nu produca deseuri. 

- D-nul consilier Miu Gh: Din cate am sesizat in cadrul Consiliului Local au mai fost astfel de cerei care 

au fost respinse. 

Se supune la vot  si se respinge cu 12 voturi “impotiva” cererea de scutire de la plata taxei de salubrizare a 

domnului Burlacu Cristian Aurel  

 

3. Referat de ancheta sociala efectuat in urma cererii nr 1160/13.11.2023 la domiciliul doamnei Stoicescu 

Daniela Violeta 

- Doamna secretar general Cerb N: Este vorba de cererea depusa in urma cu doua luni pentru inchirierea 

apartamentului din blocul de locuinte. Atunci s-a stabilit efectuarea unei anchete sociale la domiciluil solicitantei, 

desi locatia prevazuta in cererea respectiva nu are destinatie sociala. Cu toate acestea ati dorit sa aflati in amanunt 

despre ce este vorba si s-a efectuat acest referat de ancheta sociala. In urma acestuia dumneavoastra stabiliti daca se 

va scoate sau nu la licitatie locatia respectiva. 

Presedintele de sedinta da citire referatului de ancheta sociala. 

- D-nul consilier Tabusca V: Domnisoara in cauza are destul de multe lacune privind comportamentul 

social. In urma celor auzite, parerea mea este ca nu se incadreaza  sa primeasca aceasta locuinta ca fiind caz social. 

- D-nul consilier Miu Gh: Cum se face ca referatul de ancheta sociala al compartimentului de  asistenta 

sociala din cadrul aparatului de specialitate al Primarului este atat de favorabil? 

- D-nul consilier Basturea C: Referatul se refera strict la situatia locuintei unde locuiesc in momentul de 

fata solicitanta impreuna cu copii.  

Se supune la vot  si se respinge cu 11 voturi “impotiva” , 1 “abtinere”,dl Miu Gheorghe, cererea  numarul 

1160/13.11.2023. 

 

4. Cererea nr. 12359/19.12.2023 – Mediu Eco Green SRL 

- D-nul consilier Miu Gh: Din punctul meu de vedere ideea este una buna. 

- D-nul consilier Basturea C: Ar trebui desfiintat din suprafata de islaz pentru demararea de asemenea 

lucrari. 
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- Doamna secretar general Cerb N: La nivelul UAT Padina nu sunt disponibile terenuri pentru 

concesionat. 

Se supune la vot  si se respinge cu 12 voturi “impotiva” , cererea  numarul 12359/19.12.2023. 

 

5. Adresa nr 294/09.01.2024 – Scoala Gimnaziala Nr.1 Padina  

- D-nul consilier Miu Gh:Aceste sume provin de la bugetul local dar sunt gestionate de Inspectoratul 

Scolar. 

- Doamna secretar general Cerb N: Aceasta adresa de la scoala este pentru a avea in vedere sumele  

mentionate , la  stabilirea bugetului pentru anul 2024.  

       Se supune la vot  si se aproba  cu 10 voturi “pentru”, 2 voturi “abtineri” dl Miu Gheorghe si dl Ileana Grigore , 

adresa numarul 294/09.01.2024. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nemaifiind alte discuţii, şedinţa se declară închisă. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Preşedinte de şedinţă,                                                                    Secretar General , 

    Consilier local,                                                                      Cerb Nicoleta Carmen 

    Miu Gheorghe 

 
 


